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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 1. 3. 2017  

 

 

 

Miesto a čas konania :       zborovňa ZŠ Tlmače,  o 16,30 hod. 

 

Prítomní:                             podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Hostia    :                             PaedDr. Božena Dudášiková – riaditeľka školy 

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie výchovno - vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 

2016 / 2017 

3. Oboznámenie s rozpočtom školy na kalendárny rok 2017 

4. Úroveň spolupráce s rodičmi, formy, možnosti ďalšieho rozvoja (formy 

rodičovských združení)  

5. Aktuálne problémy školy 

6. Diskusia 

7. Záver 
 

 

 

1) Predsedkyňa RaŠ Mgr. Kováčiková otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho 

programom. 

 

2) PaedDr. Božena Dudášiková oboznámila prítomných s výchovno-vyučovacími výsledkami za 

prvý polrok školského roka 2016/2017. Jednotlivo predstavila všetky triedy, ich úspechy 

a problémy. 

 

3) Miriam Zsigová informovala o rozpočte na rok 2017. Rozpočet Základnej školy, Školského 

klubu detí a Školskej jedálne je vyrovnaný. 

 

4) Mgr. Kováčiková informovala prioritách školy pri spolupráci s rodičmi. Realizuje sa 

prostredníctvom Rodičovského združenia pri ZŠ Školská 9, štyrikrát ročne na triednych 

schôdzach. Na nich sú rodičia žiakov informovaní o plnení výchovno-vzdelávacích úloh školy, 

o problémoch žiakov v správaní, v dochádzke a v prospechu, o uskutočnených a plánovaných 

školských akciách. Majú možnosť vyjadriť sa k životu školy, vzniesť pripomienky, návrhy a 

požiadavky. Triedne stretnutia v rôznych časových termínoch pre I. a II. stupeň, umožňujú 

účasť na triednych RZ rodičom viacerých detí navštevujúc školu. RZ však musia byť ukončené 

do 18:00 hod, v danom termíne, z dôvodu opustenia budovy školy do 18:15 hod. Rodičovská 

rada sa finančne tiež podieľa na príprave tradičných školských akcií. Škola sa podieľa aj na 

akciách v rámci mesta Tlmače vo forme kultúrnych i športových podujatí. 

 

5) PaedDr. Dudášiková oznámila prítomným organizačné zmeny v ZŠ Tlmače – vymenovanie 

zástupkyne riaditeľky školy, výchovnej poradkyne, zmena na pozícii triednej učiteľky v 6. 

ročníku, vedúcej PK MAT. Oboznámila aj o zmene pracovného poriadku a smernice 

o využívaní pracovného času – pružná pracovná doba pedagogických pracovníkov. 
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6) Diskusia : 

Mgr. Peter Éhn – vyzdvihol prácu v atletickom klube pri ZŠ Tlmače (zlepšenie disciplíny 

a telesného zdravia žiakov). Dal návrh na posilnenie TŠV v 1.,2. ročníku (zvýšenie na 3 hodiny) 

namiesto jednej hodiny ANJ. 

Mgr. Veronika Árendášová – oznámila organizovanie denného letného tábora – 2. júlový týždeň 

Mgr. Zuzana Kotrus Rákociová – podanie projektu na odbornú učebňu 

Ing. Kristína Holíková PhD. – žiadosť p. Humličkovej o pridelenie školského bytu. Tento návrh 

rada neprijala. Byty v školskej budove sú určené pre zamestnancov školy, prípadne pre 

nájomníkov poskytujúcich škole verejnoprospešné služby. 

Rodičovská rada – požiadala o väčšiu pestrosť obedov v ŠJ. 

 

7)  Po vyčerpaní programu Mgr. Kováčiková ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 2. 3. 2017 

Zapísala: Miriam Zsigová 


